

ACHIEVE

Amway



Founders Executive Diamond

**LOH FOH MIN &
TAN BEE CHING**

KLUANG

TAN TYNG YUH &
GAN YOKE KWEE

Enhance ^{The} Wellbeing ^{of} Those Around Us



We have been part of the Amway family for over 30 years. For us, Amway offers not just a way to earn an income, but also the freedom to live life on our own terms.

In the early 1990s, we realised the insecurity of running a conventional business when the hotel we established faced an uncertain fate due to certain demands from the landlord. When we met our sponsor San Kee Tong,

“As parents, we are so grateful to be able to build a business that fosters self-discipline, solid principles and positive behaviour; all of which continues to bless our family to this day.”

we not only learnt about Amway's Sales & Marketing Plan, but also its quality products and positive environment. We wanted to be part of something that could help us gain more knowledge, improve our health and serve as a legacy to our children.

When we started in July 1991, our two sons were only aged eight and six respectively. Thankfully, the business allowed us to schedule our business activities so we could spend quality time with our children. From a mere income earning opportunity, Amway eventually became a great platform that enabled us to grow on a personal level and plan for a better future.

We qualified Platinum in February 1992 and were invited to the 1992 Amway Leadership Seminar (ALS) Sydney for the first time. In 1993, we became full-time Amway Business Owners and qualified Emerald in August of the same year. We qualified Diamond in August 1997, Founders Diamond in 2008, and Executive Diamond in 2016.

Throughout the pandemic, our business and income grew rapidly even though we were stuck at home. To date, we've qualified for ALS every year since 1992, which is our biggest motivator. The business has also enabled us



to regain control of our time. Most importantly, Amway gives us a chance to help people live a better life.

Both our sons have also joined the Amway family. As parents, we are so grateful to be able to build a business that fosters self-discipline, solid principles and positive behaviour; all of which continues to bless our family to this day.

Like many others, we faced ridicule and rejection continuously as we were building this business. However, it's important to remember that our future success is determined by how we handle these challenges and keep persevering. Continue to sponsor others, make the right choices, and the success you desire will one day be yours.

让我们身边的人 活得更健康



我们加入安利这个大家庭已超过30年了。安利不仅提供了一个赚取收入的方法，还提供了让我们按自己的方式生活的自由。在90年代初期，我们经营的酒店因业主的某些要求而面临不确定的风险，令我们意识到经营传统生意缺乏保障。当我们遇见保荐

人San Kee Tong时，我们不仅得以了解安利销售和市场营销计划，同时还包括它的优质产品和积极的环境。我们希望能够成为这其中的一份子，帮助我们获得更多知识，改善健康并为我们的孩子留下可传承的事业。

“身为父母，我们很感恩和庆幸能建立一门讲究自律、灌输坚定原则和积极思想的事业；让我们一家人受惠至今。”

我们是在1991年7月开始发展安利，当时我们的两个儿子分别只有八岁和六岁。庆幸的是，这门事业允许我们安排业务活动，让我们仍然能够和孩子们度过美好天伦时光。从仅仅一个赚取收入的良机，安利最终成了一个伟大平台，让我们拥有个人成长及规划更美好的未来。

我们在1992年2月合格白金阶级，并在同年第一次受邀参加在悉尼的安利领袖研讨会(ALS)。在1993年，我们决定成为全职安利企业家，并在同年8月合格翡翠。接着，我们再接再厉在1997年8月、2008年及2016年分别晋升钻石、创办人钻石和执行钻石荣衔。

在疫情期间，尽管因管制令而坐困在家，我们的生意和收入却还是迅速成长。从1992年迄今为止，我们每年都合格 ALS之旅，并成了我们最大的动力。安利事业令我们能够重新掌控自己的时间。更重要的是，安利让我们有机会帮助人们过更美好的生活。

我们两个儿子也加入了安利这个大家庭。身为父母，我们很感恩和庆幸能建立一门讲究自律、灌输坚定原则和积极思想的事业；让我们一家人受惠至今。

在建立安利事业的过程中，我们也像许多人一样经常面对冷嘲热讽和连串的拒绝。然而，最重要的是我们必须记住，未来的成功取决于我们如何处理这些挑战并坚持下去。继续保荐他人，做出正确的选择，您所渴望的成功终有一天会属于您。



Tingkatkan Kesejahteraan Insan Di Sekeliling Kita

Kami telah menjadi sebahagian daripada keluarga Amway selama lebih 30 tahun. Bagi kami, Amway menawarkan bukan sahaja cara untuk memperoleh pendapatan, tetapi juga kebebasan untuk menjalani kehidupan mengikut syarat kami sendiri.

Pada awal 1990-an, kami menyedari bahawa menjalankan perniagaan konvensional tidak memberi jaminan apabila hotel yang kami tubuhkan menghadapi nasib yang tidak menentu kerana tuntutan tertentu daripada tuan tanah. Apabila kami bertemu dengan penaja kami San Kee Tong, kami bukan sahaja mengetahui tentang Pelan Penjualan & Pemasaran Amway, tetapi juga produknya yang



“Sebagai ibu bapa, kami amat bersyukur kerana dapat membina perniagaan yang memupuk disiplin diri, prinsip yang kukuh dan tingkah laku yang positif; yang semuanya terus memberkati keluarga kami hingga ke hari ini.”

berkualiti dan persekitaran yang positif. Kami ingin menjadi sebahagian daripada sesuatu yang boleh membantu kami menimba lebih banyak pengetahuan, meningkatkan kesihatan kami dan menjadi legasi kepada anak-anak kami.

Ketika kami baharu berjinak-jinak pada Julai 1991, dua anak lelaki kami masing-masing baharu sahaja berumur lapan dan enam tahun. Syukurlah, perniagaan ini membolehkan kami menjadualkan aktiviti perniagaan kami supaya kami dapat meluangkan masa yang berkualiti bersama mereka. Daripada sekadar peluang menjana pendapatan, Amway akhirnya menjadi sebuah platform hebat yang membolehkan kami berkembang pada tahap peribadi dan merancang demi masa depan yang lebih baik.

Kami melayakkan diri sebagai Platinum pada bulan Februari 1992 dan telah dijemput ke Seminar Kepimpinan Amway (ALS) 1992 Sydney buat kali pertama. Pada 1993, kami menjadi Pemilik Perniagaan Amway sepenuh masa dan turut layak sebagai Zamrud pada bulan Ogos dalam tahun yang sama. Kami mencapai Intan pada bulan Ogos 1997, Intan Pengasas pada 2008, dan Intan Eksekutif pada 2016.



Sepanjang tempoh pandemik, perniagaan dan pendapatan kami berkembang dengan pesat walaupun kami terperangkap di rumah. Sehingga kini, kami berjaya melayakkan diri ke ALS setiap tahun sejak 1992, yang merupakan pendorong terbesar kami. Perniagaan ini juga telah membolehkan kami mengawal masa kami semula. Paling penting, Amway memberi kami peluang untuk membantu orang ramai menjalani kehidupan yang lebih baik.

Kedua-dua anak lelaki kami juga turut menyertai keluarga Amway. Sebagai ibu bapa, kami amat bersyukur kerana dapat membina perniagaan yang memupuk disiplin diri, prinsip yang kukuh dan tingkah laku yang positif; yang semuanya terus memberkati keluarga kami hingga ke hari ini.

Seperti kebanyakan orang lain, kami menghadapi cemuhan dan penolakan secara berterusan semasa kami membina perniagaan ini. Walau bagaimanapun, adalah penting untuk sentiasa menyematnya dalam ingatan bahawa kejayaan masa depan kita ditentukan oleh cara kita menangani cabaran ini dan terus bertahan. Terus menaja orang lain, buat pilihan yang tepat, dan kejayaan yang anda inginkan pasti menjadi milik anda suatu hari nanti.

